
Zápisnica č.20/2013 

zo zasadnutia OZ zo dňa 21.11.2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnený –Vladimír Bahýl 
 

Program  :  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia  

3. Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska  

4. Smernica č. 7/2013 o verejnom obstarávaní 

5. Protest prokurátora  

6. VZN č. 2/2013 o stanovení podmienok prenajímania nájomných bytov bežného  

 štandardu 

7. VZN č. 3/2013 Zásady tvorby a čerpania fondu prevádzky, údržby a opráv   

 nájomných bytov v bytových domoch obstaraných s použitím verejných prostriedkov 

na účely podpory sociálneho bývania 

8. Prenájom obecných rodinných domov  

9. Určenie poplatku na rok 2014 za odvádzanie a čistenie odpadových vôd verejnou  

 kanalizáciou podľa skutočne odobratého množstva vody za rok 2013 

10. Informácia o výchovno-vzdelávacej činnosti a pláne kontinuálneho vzdelávania ZŠ  

 s MŠ T. Vansovej 

11. Zriaďovacia listina ZŠ s MŠ T. Vansovej 

12. Informácia o zrušení a zriadení prevádzok v obci 

13. Udelenie pamätnej medaily obce 

14. Príspevok Slovenskému červenému krížu, ÚzS Zvolen 

15. Diskusia 

16. Návrh na uznesenie 

17. Záver 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na riadnom zasadnutí OZ. Predložila 

program rokovania na doplnenie. Poslanci  nedali ďalší doplňujúci bod a po odsúhlasení 

programu sa rokovanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Michaela Svoreňová, Alena Kubovská, Marián Kučera 

a za overovateľov zápisnice:  Ján Račko, Ján Brodianský 

Členovia návrhovej komisie i overovatelia boli jednohlasne schválení. 
 

K bodu 2: 

Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Ďalej podala správu o činnosti poslancov 

z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu č.1 zápisnice. 

 

K bodu 3: 

Pani starostka informovala prítomných o výstavbe viacúčelového ihriska na školskom dvore. 

Stavba je ukončená, skolaudovaná, uvedenie do prevádzky a  slávnostné otvorenie  bude 

6.12.2013 - „Mikulášskym turnajom o pohár predsedu rodičovskej rady“. Turnaja sa zúčastní 

9 družstiev žiakov okolitých ZŠ – Zvolenská Slatina, Očová, Vígľaš -v čase  9,00 – 15,00 

hod. Stavba bola zrealizovaná v hodnote cca 57 000 €, obec požiadala o nenávratný príspevok 

z Programu obnovy dediny opatrenie 3.4.1. Obec bude viacúčelové ihrisko prevádzkovať na 

základe  Prevádzkového poriadku , ktorý  súčasne predložila na rokovanie. Využívanie je 

nasledovné: ZŠ s MŠ – 8,00 – 16,30 hod. počas vyučovania, verejnosť  v pracovné dni január, 



február, marec, november, december od 16,30 do 20,00 hod. sobota, nedeľa  od 13,00 do 

19,00, apríl až september od 16,30 do 21,00 hod., sobota, nedeľa  od 13,00 do 20,00 hod. 

Správcom je Mgr. M. Sokáč, ktorý bude odovzdávať a preberať ihrisko s príslušenstvom. 

V prípade jeho neprítomnosti ho bude zastupovať  J. Nagy. Poplatok pre raketové a obdobné 

hry je stanovený pre našich obyvateľov 2 €/hod., pre cudzích 4 €/hod., pre loptové hry 4 e a 6 

€. Deti do 15 rokov v sobotu a nedeľu v čase od 13,00 do 16,30 hod. bezplatne, tiež miestne 

športové kluby v rámci tréningu bezplatne. Prevádzkový poriadok bol poslancami 

pripomienkovaný na pracovnej porade a následne upravený.    

 

K bodu 4: 

Hlavná kontrolórka  predložila návrh Smernice o verejnom obstarávaní , nakoľko došlo od 

1.7.2013 k legislatívnym zmenám. 

Informovala o zmenách v zákone, čo sa zrušilo ( rokovací poriadok bez zverejnenia, dodatky 

k zmluvám o cene) a čo sa zaviedlo ( portál verejného obstarávateľa, od 1.7.2014 elektronická 

aukcia). 

Informovala o tejto smernici, ktorá obsahuje 9 článkov:  

Čl. I.    úvodné ustanovenia 

Čl. II.    všeobecné ustanovenia a predmet úpravy 

Čl. III.    predpokladaná hodnota zákazky 

Čl. IV.   finančné limity verejného obstarávateľa  

Čl. V.    postupy zadávania zákaziek podľa § 9 odst. 9 

Čl. VI.   finančné limity verejného obstarávateľa 

Čl. VII.   komisia 

Čl. VIII.   elektronická aukcia 

Čl. IX .  záverečné ustanovenia 

  

  

K bodu 5:  
Na základe protestu prokurátora voči uzneseniu č. 73 zo dňa 15.12.2011 obec ruší Smernicu 

č. 5/2011 o zásadách nakladania s bytmi vo vlastníctve obce Zvolenská Slatina a nahrádza 

iným opatrením.  

Pani starostka oboznámila prítomných s protestmi prokurátora voči uznesenie č. 75, ktorým 

bola schválená Smernica č. 5/2011 a VZN č. 3/2012 o zásadách tvorby a čerpania fondu 

prevádzky, údržby a opráv nájomných bytov v bytových domoch a obecných rodinných 

domoch.  Tieto predpisy sú v rozpore so zák. 189/1992 Zb. o úpravách niektorých bytových 

pomerov zák. 443/2010 Z.z. o dotáciách na rozvoj bývania, Opatrením MF SR  č. 01/R/2008, 

zák. 182/1993 Zb. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov, pretože zahŕňajú aj nájom 

v rodinných domoch vo vlastníctve obce. Obec je povinná  rodinné domy prenajímať v súlade 

so zákonom č. 138/1991Zb. o majetku obcí a prijatých Zásadách hospodárenia  s majetkom 

obce. Po dohode s poslancami sa protestom prokurátora vyhovuje, ruší sa Smernica č.5/2011 

a VZN č. 3/2012. Obec dala vypracovať znalecký posudok na prenájom rodinných domov, 

ktoré má vo vlastníctve. 

 

K bodu 6: 

Pani starostka uviedla, že namiesto doteraz platnej smernice, ktorá upravovala prenájom 

bytov, bol vypracovaný návrh na VZN  č.2/2013 o stanovení podmienok prenajímania 

nájomných bytov bežného štandardu. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli a obecnej 

web stránke od 5.11.2013. Na obecný úrad neboli dané žiadne pripomienky a preto komisia 

na tvorbu a prehodnotenie pripomienok doporučuje uvedené VZN schváliť. 

 



K bodu 7: 

Obdobne bol vypracovaný návrh na   VZN č. 3 /2013 Zásady tvorby a čerpania fondu 

prevádzky, údržby a opráv  nájomných bytov v bytových domoch obstaraných s použitím 

verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania, ktoré nahradí doteraz platné 

VZN. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli a obecnej web stránke od 5.11.2013. Na 

obecný úrad neboli dané žiadne pripomienky a preto komisia na tvorbu a prehodnotenie 

pripomienok doporučuje uvedené VZN schváliť.  

 

 

K bodu 8: 

Pani starostka predložila návrh na učenie sadzby na prenájom rodinných domov vo 

vlastníctve obce, nakoľko na takýto prenájom sa nevzťahuje zákon o bytoch. Na základe 

protestu prokurátora obec ruší VZN č. 3/2012 a Smernicu 5/2011, kde bol rozšpecifikovaný 

prenájom aj rodinných domov. Preto obec dala vypracovať znalecký posudok na prenájom 

RD v zmysle zák. č. 138/91 Zb. o majetku obci v platnom znení. Oboznámila prítomných so 

znaleckým posudkom, ktorý vypracoval  znalec Ing. Pavel Daum, P. Jílemnického 1988/1B, 

962 12 Detva podľa jednotlivých typov domov.  

Na Maloslatinskej RD typu Praktik 64 – min. cena  je stanovená 136,95 €/mes. max. 467,89 € 

za mesiac, doporučená priemerná cena 355 €/mes., Praktik 84 min. 125,54 €/mes – max 

397,49 €/mes, doporučená 30,92 €/mes, Praktik 84 s pristavenou garážou min. 134 €/mes.-

max. 405,84 €/mes., doporučená 313,33 €/mes.,  Klasik 103 min.-121,59 €/mes -max 108,08 

€/mes. doporučená 307,13 €/mes. 

Rodinné domy v časti Úhrady sú nižšieho štandardu, min. cena je 64,77 €/mes –max. 211,78€ 

za mesiac, doporučená priemerná cena 158,78 €/mes.  

Cena pozemku je rozčlenená – záhrada 0,006 €/m
2
/mes. a dvor a nádvorie 0,2423 €/m

2
/mes. 

Zámer prenájmu bol zverejnený 5.11.2013. Dôvodom hodným osobitného zreteľa, o ktorom 

rozhoduje Obecné zastupiteľstvo vo Zvolenskej Slatine 3/5 väčšinou všetkých poslancov, je 

skutočnosť, že tieto nehnuteľnosti Obec Zvolenská Slatina získala do vlastníctva  od 

Vodohospodárskej výstavby, š.p., Bratislava a  boli postavené ako náhradné ubytovanie pre 

obyvateľov časti Slatinka v súvislosti s výstavbou VD Slatinka. 

Poslanci po dôkladnom prediskutovaní pristúpili na kompromis. Navrhujú nájom oproti 

zverejnenému zámeru na Maloslatinskej ulici v min. odporúčanej výške podľa znaleckého 

posudku,  zaokrúhlený na celé euro a pôvodným presídlencom z časti Slatinka  z min ceny 

dať úľavu 20 %, za záhrady a nádvoria všetkým nájomcom rovnakú sadzbu 0,006 €/m
2 

mesačne. V časti Úhrady navrhujú min cenu prenájmu zaokrúhlenú nahor 65 €/mes. 

Keďže sa ruší smernica, ktorá upravovala aj nájom v bytovom dome 16 b.j. Markíza na 

Cintorínskej ceste 809/22, je potrebné upraviť aj u týchto nájomníkov cenu v zmysle 

Opatrenia MF SR č. 01/R/2008 v p.z.. BD je postavený do roku 2001 a preto navrhujú 

nasledovné sadzby: za obytné miestnosti - 1,12 €/m
2
, za

 
vedľajšie miestnosti - 0,52 €/m

2 
, za 

základné prevádzkové zariadenie bytu - 16,90€/ mesiac a za  ostatné zariadenie bytu - 2,60 € 

za mesiac. Pôvodným presídlencom zo Slatinky je navrhnutá zľava 25 %. 

Tiež uznesením bude stanovený nájom v ostatných bytových domoch vo vlastníctve 

obce, ktoré  obec postavila s účasťou štátu a to  Cintorínska cesta 845/26 - 1,68 €/m
2
/mes , 

Družstevná 97/3 - 1,95 €/m
2
/mes,  Komenského A,B - 1,69 €/m

2
/mes, Komenského C - 1,68 € 

/m
2
/mes,  za užívanie garáže v BD - 5,00 €/mes. Z nájmu obec bude tvoriť fond prevádzky, 

údržby a opráv vo výške 0,5 % z obstarávacích nákladov na daný byt. 

 

K bodu 9: 

Pani starostka informovala, že obec každý rok žiada Úrad pre reguláciu sieťových odvetví 

o schválenie poplatku za odvádzanie a čistenie odpadových vôd verejnou kanalizáciou na 



nasledujúci rok podľa skutočne odobratého množstva vody v predchádzajúcom roku. URSO 

vydalo potvrdenie o cene,  max cena 0,5624 €/m
3
. Po dohode s poslancami, poplatok za 

odvádzanie odpadových vôd na rok 2014 ostáva v takej sume ako v minulom roku - 

domácnosti – 0,33 €/m
3
  , drobní podnikatelia, živnostníci, lekári, obchodníci – 0,50 € /m

3
, 

reštaurácie, pohostinstvá – 0,50 € /m
3
. 

  

K bodu 10 : 

Riaditeľka ZŠ s MŠ doručila na Obecný úrad Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení  za školský rok 2012/2013. 

Tiež predložila Plán kontinuálneho vzdelávania. Obidva dokumenty v plnom znení sú  

zverejnené na web stránke ZŠ. 

 

 

 

K bodu 11 : 

Starostka, ako zriaďovateľ  ZŠ s MŠ,  predložila na schválenie Dodatok č. 1 k Zriaďovacej 

listine ZŠ s MŠ Terézie Vansovej Zvolenská Slatina, v súvislosti s elokovaným pracoviskom 

MŠ, ktorá bola zaradená do siete škôl a školských zariadení SR rozhodnutím č.: 2013-

10853/48846:2-923 dňa 15.10.2013. Upravuje  sa text v zmysle platnej legislatívy.  

 

K bodu 12 : 

Pani starostka informovala, že stávková kancelária  FORTUNA SK oznámila ukončenie 

prevádzky v Pohostinstve u suseda, SNP 374/11, Zvolenská Slatina,  Marta Cibulová 

oznámila otvorenie predajne Second hand v obchodnom centre Pelikán s otváracou dobou 

pondelok až piatok od 9,00 do 16,30 hod. a v sobotu od 9,00 do 12,00 hod. Tiež firma 

IPOLES s.r.o., V.H. Kalinka dala výpoveď  zmluvy o nájme nebytových priestorov v BD 

Markíza  k 1.12.2013, nakoľko konateľ je zamestnaný v Bratislave a dané priestory neužíva.  

 

K bodu 13 : 

ZPOZ a kultúrna komisia navrhujú udeliť pamätnú medailu obce pánovi Štefanovi Jombíkovi 

pri príležitosti životného jubilea 80. rokov za dlhoročný rozvoj divadelníctva v obci. Dňa 

29.12.2013  bude divadelné predstavenie, ktorého autorom je  p. Š. Jombík, kde mu bude 

slávnostne odovzdaná  medaila.  

 

K bodu 14 : 

Pani starostka predložila žiadosť SČK UzS Zvolen o príspevok na slávnostné spoločenské 

posedenie a prijatie bezpríspevkových darcov krvi. Z našej obce budú ocenení bronzovou 

Jánskeho plaketou za 10-násobné darcovstvo krvi – Bc. Dušan Huliak, Bibiána Fabová, Bc. 

Mariana Marčišová. Poslanci navrhujú SČK Zvolen  príspevok vo výške 60 € a našich 

občanov prijmeme na obecnom úrade, kde im bude odovzdané odmena vo výške 17 € 

a ďakovný list.  

 

K bodu 15: Diskusia 

Pán M. Fabík – keď už je viacúčelové ihrisko na školskom dvore, či už teda nebude  na 

ihrisku, tak ako sa plánovalo? Môže byť ľadová plocha na ihrisku? 

Starostka – áno malo byť pôvodne  tam, ale bolo tam vlhko, náklady na postavenie ihriska by 

boli mnohonásobne vyššie ako na školskom dvore a preto došlo k zmene.  Ľadová plocha na 

ihrisku môže byť, ak si to niekto vezme pod patronát.  

 



Pani A. Necpalová – sa vyjadrila k dodatku k zmluve, ktorý dostali pred dvomi týždňami až 

piatimi dňami, a tento dodatok je podmienený tým, že bude platiť, keď ho podpíšu obidve 

strany. Pripomienkovala, že  v bode č. 6    sa uvádza, že nájomca je povinný rešpektovať 

zmeny nájomného určené prenajímateľom v zmysle platných právnych predpisov ako aj 

v prípade iných vážnych dôvodov. Právne predpisy sú platné pre všetkých, protest 

prokurátora bol z toho podnetu, že obec nechcela rešpektovať naše podmienky a to vrátenie 

fondu opráv, čo nemala právo žiadať a vymáhať, lebo sa to považuje za obohacovanie sa obce 

na úkor občanov.  

Čím je dom starší a čím sú náklady väčšie budeme platiť vyššie nájomné? V RD sú závažné 

chyby a nič sa také neopravovalo a závady stále trvajú. Zateká strecha aj keď bola 

opravovaná. Opravy nebudú stáť málo. Máme to všetko platiť my? Obec nedala žiadnu prácu, 

financie na výstavbu. Platíme nájomné a vyzerá to tak, že budeme od roka platiť viac. Dom je 

zle postavený , nekvalitný,  má veľa závad, nedostatkov. Upozornila, že poslanci nemajú 

zabúdať na sľub poslanca- ako im pomôcť a nie poškodiť. Už nemáme toho veľa.  

Pani starostka: čo sa týka fondu  opráv, je to názor vášho právneho zástupcu. Náš právny 

zástupca má iný názor. Ak to skončí na súde , bude obec rešpektovať rozhodnutie  súdu. 

V nájomných zmluvách je aj doteraz formulácia, že obec môže jednostranne uporavovať 

nájom, čiže v dodatku nedošlo k zmene. Klauzula  ohľadom fondu opráv už bola aj v tej prvej 

zmluve s VV Bratislava. Je podpísaná obidvomi zmluvnými stranami. Len súd rozhodne či 

máme vrátiť peniaze  alebo nie. Čo sa týka § 7  Zákon o majetku obce, aj ten ako starostka 

rešpektujem. Hovorí, že majetok má slúžiť obyvateľom, ale všetkým a nie len niektorým. 

V nájomných zmluvách ste si všimli  len to čo ste chceli, už to bolo upravené aj v tej 

pôvodnej. 

Pani poslankyňa M. Svoreňová – zmeny  boli robené na podnet prokurátora, vypadli 

smernice, zákony, čo tam nemali byť, zvyšok tam ostal, nič sa nemenilo. Jednostranné 

zvýšenie ostáva tam tak, ako bolo predtým.  

Pán V.Gabaš – povedal, že v nájomnej zmluve je „ prenajímateľ môže zvýšiť nájomné pri 

zmene právnych predpisov. Akých, nie je tam nič konkrétne, nesúhlasím s tým. 

Pani poslankyňa M. Svoreňová  – môžete napadnúť na súde, podpisovať nemusíte ale 

povinnosť vám ostáva na základe pôvodných zmlúv.Platí stav ako je teraz aj keď nepodpíšete. 

Pán V.Gabaš  - znalecký  posudok – vychádzal z prenájmu rodinného domu , ktorý je 

uvedený na internetovej stránke, nájom je 490€  - nikto oň nejaví záujem, predaj 96000 eur. 

Ako môže súdny znalec vychádzať z nejakej ponuky. Spochybňuje  znalecký posudok. Tento 

rodinný dom  je väčší ako na Maloslatinskej. Nesúhlasí so znaleckým posudkom. Dodatok č. 

1 – vlani ste zvyšovali nájom. Ako môžete  zvyšovať jednostranne nájom  len Evidenčným 

listom,  keď sa niečo mení tak je to len dodatok.  

Starostka obce -  pretože je to dohodnuté v nájomnej zmluve. 

Pani poslankyňa M. Svoreňová – prokurátor nenamietal výšku nájmu, len právne predpisy. 

 

Pán P. Svital –  čo sa týka fondu  opráv – konzultoval pôvodnú zmluvu s právnikom a bol 

upozornený na skutočnosť – fond opráv sa tvorí pri bytovkách , v našom prípade právnik 

hovoril, pokiaľ sa jedná o rodinný dom má byť fond opráv zahrnutý v sume nájmu. 

Vodohospodárska  výstavba nás oklamala a platí to stále. Treba zvážiť, aby sa nám nekrivdilo 

ako sa nám krivdí 

 

Pani A. Blahútová – opýtala sa  čo sa týka verejného osvetlenia, ako sa urobilo nové ste 

tvrdili, že je senzor svetla, ktorý to zapína, tak senzor osvetlenia, konkrétne ulica Podhájom,  

musí byť v krabici, aby bola tma, lebo v deň volieb za desať štyri na ulici Podhájom  svietilo, 

pred piatou na Komenského sa až potom zapínalo, všimla si to aj dnes, už to hovorila aj pred 

dvomi rokmi, ale neudialo sa nič.  



Pani starostka  - upozorňovala som firmu čo nám robí verejné osvetlenie, už to dolaďovala, 

ale viac sa to vraj už nedá. Bude ešte jednať s firmou. 

Pani A. Blahútová – koľko je ľudí,  ktorí sú na VPP, lebo nepáči sa mi to, že  raz- dva razy 

do roka prídu na odľahlé ulice. Tie ženy sa o náradie opierajú a iba stále tu chodia  pred 

obecným úradom dokola, ako keby ďalej neboli ulice obce. Lístie padalo, mali aj tam čo 

urobiť, treba ich rozdeliť v rámci celej obce. 

Starostka obce – informovala, že pracuje zhruba 30 ľudí, už nie je koordinátor, ak im ráno 

robotu rozdelíme tak ich má len pán Pavlík na starosti,  a nemôže pri nich stáť od rána až do 

obeda. Áno má pravdu sú opretí ale ustriehnuť sa to nedá. Keby však neboli, kto by pozbieral 

papieriky, kto by udržiaval v obci poriadok. Áno, nerobia celý čas, ale s  jedným človekom sa 

to nedá ustriehnuť. Ak vláda schváli novelu zákona o zamestnanosti, tak musí dať aj 

koordinátora. 

 

Pán V. Gabaš – Kráľová a Maloslatinská – rozbité cesty – obec uvažuje s úpravou ciest? 

Pani starostka odpovedala, že každý rok máme cca 15 tis. Eur v rozpočte na vysprávky ciest. 

Vždy prejdeme ulice s poslancami. Sú aj horšie. Urobia sa postupne aj ďalšie ulice. 

Pán V.Gabaš – zástavky –nehanbíte sa za zástavky? 

Pani starostka  – v roku 2011 boli opravené , natreté, neprší do nich, nie sú rozbité. Je 

spracovaný projekt na revitalizáciu centra obce. Bola výzva, nemohli sme však do toho ísť, 

snažíme sa opravovať z vlastných zdrojov, ak sa s poslancami dohodneme a v rozpočte 

nájdeme peniaze, tak môžeme kúpiť nové. Je to otázka finančných prostriedkov obce. 

Slečna  J. Beňová – máme zahrnutý poplatok za záhradu, my sa do záhrady nemáme ako 

dostať, platím za niečo čo nemôžem využiť – sú tam schody. Garáž je zle urobená, rodinné 

domy   sú zle otočené, a platíme za niečo čo nevyužívame – potrebujem sa  tam dostať, 

nemáme bránu. 

Pán P.Svital –  údržba  miestnych komunikácií – robil som u vodárov, a pokiaľ sme cestu 

rozkopali, tak sme ju museli dať do poriadku. V obecných novinách ma najviac  zaujala suma, 

ktorú ste uvádzali za vysprávky miestnych komunikácií.  Uzatvárate s ľuďmi, ktorí potrebujú 

cestu prekopať,  že si ju majú dať do pôvodného stavu? Požadovali ste náhradu od ľudí, ktorí 

porušili miestne komunikácie?  

Starostka obce -  v rozhodnutí je určená lehota 3 roky, do tohto času treba dať miestnu 

komunikáciu do pôvodného stavu . Tie rozkopávky sú staršie ako 3 roky. 

Pán poslanec J. Račko – opravujú sa výtlky po zime, minimum ide na prekopávky 

Pani starostka doplnila, že na Sládkovičovej, Komenského ulici sú rozkopávky  staré 5,6 

rokov a nikoho už nedonútim,  aby  to opravil. 

Pani A. Blahútová  – prečo by som si to mala platiť ja, keď to robili druhý? Obec robila plyn. 

 

Pán D. Čemsák –  chcem poďakovať za opravené vchody pred panelákmi ale aj chodník pri 

ev. kostole. Čo sa týka osvetlenia ev.  kostolu,   svetla je tam veľa- stojí to za hodinu 6kW, do 

roka je 22000kWh a 0,2 € stojí kWh elektriky. Keby to svietilo polovičku ušetríme 2500 € 

ročne. Boli by to peniaze pre niektorý klub. Osvetlenie po dvanástej hodine nepomôže už 

nikomu. Dá sa to nastaviť senzormi aby svetlo zhaslo. 

Ďalej chcem poďakovať za odpadové nádoby. Budú veľmi využité, ako to sledujem, 

Starostka obce – odpovedala, že osvetlenie kostolov sa preberalo na pracovnej porade, 

poslanci rozhodli, že to zatiaľ rušiť nebudeme. Treba zvážiť, veľa ľudí sa naopak sťažovalo, 

keď ten reflektor jeden nesvietil. Je to súčasť verejného osvetlenia pretože sa zapaľuje spolu 

s ním. 

Pni poslankyňa A. Kubovská  – je to dobrá pripomienka a pripája sa k pánovi Čemsákovi 

Pán Poslanec J. Račko -  takisto sa pripája 



Slečna J. Beňová -  ohľadom prechodu na šibeniciach  nie je tam prechod. Máme problém 

prejsť na druhú stranu a autobus nám ujde, kým sa dostaneme na druhú stranu 

Starostka  obce odpovedala, že v r.2011 bolo stretnutie so Slovenskou správou ciest,  

políciou, projekt na cestné značenie je spracovaný, ale Slovenská správa ciest nemá peniaze 

na túto realizáciu. Keďže nie sme správcom tejto cesty, viac nemôžeme urobiť.  

Pán J. Nagy -  vedľa Pohostinstva Hokejka  opravujú strechu, počujem pílu, stromy 

likvidujú, zvláštne opiľovanie. 

Starostka obce   – oni len opiľujú, vyrúbať strom nemôžu, kým o to nepožiada vlastník 

Pán J. Pavlík – upozornil, že  na veľa miestach na cestách a na chodníkoch stojí voda- 

zamrzne bude padať sneh – treba  to riešiť. Treba prejsť obec a urobiť rigol, iné je na ceste, 

kde treba  vyvŕtať dieru. 

Starostka -  ďakujem  za pripomienku 

 

K bodu 16: 

Predseda návrhovej komisie predložil na schválenie jednotlivé uznesenia a poslanci hlasovali 

nasledovne: 

- uzn. č. 220/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 221/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 222/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 223/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 224/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 225/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 226/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 



Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 227/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 228/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 229/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 230/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 231/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 232/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 233/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 234/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 235/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 236/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 



Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 237/2013 – prijaté – za hlasovali: Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodianský, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Michaela Svoreňová 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

K bodu 17: 

Keďže program bol vyčerpaný,  pani starostka poďakovala poslancom i občanom  za účasť 

a zasadnutie ukončila.  

 

 

 

Zapísala: Zuzana Hrašková 
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